
  

  

  

 

Hierbij ontvangt u een volgende digitale Nieuwsbrief van CDA Nijkerk-

Hoevelaken. Een manier om u als leden op de hoogte te houden van alles wat 

in onze afdeling gebeurt.  

Graag maak ik u attent op onze volgende ledenvergadering die op woensdag 7 

juni a.s. vanaf 20.00 uur in De Schakel zal plaatsen. Tijdens deze vergadering 

staan onder andere de jaarverslagen van 2022 op de agenda. Tevens zal ons 

nieuwe Tweede Kamerlid Bart van den Brink als gastspreker aanwezig zijn. U 

ontvangt op korte termijn de uitnodiging met de volledige agenda. 

Joop van Ruler 

Voorzitter CDA Nijkerk-Hoevelaken 
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Betaalbare woningen 

 

Het CDA wil meer betaalbare woningen in de gemeente Nijkerk. Daarom 

hebben we afgelopen raadsvergadering ingestemd met het bouwen van 250 

betaalbare (flexibele) woningen op Spoorkamp 2. 

Deze woningen zijn betaalbaar, ze zijn ongeveer even duur als een sociale 

huurwoning 

Ze worden binnen een jaar geplaatst (2024), en blijven zo'n 15 jaar staan. 

We benutten alle mogelijkheden om deze woningen toe te wijzen aan onze 

eigen inwoners. 

Op die manier kunnen we binnen een jaar bijna 500 starters, spoedzoekers 

en middeninkomens van een woning voorzien! 

 

In eerste instantie waren er 90 van deze 250 woningen bestemd voor 

arbeidsmigranten. Samen met andere partijen heb ik daarom een amendement 

ingediend om ook deze 90 woningen te bestemmen voor starters, spoedzoekers 

en andere woningzoekenden. 

Dit is gelukt! Het amendement is unaniem aangenomen. 

 

Op naar nog meer betaalbare woningen in Nijkerk, Nijkerkerveen en 

Hoevelaken! 

 

Matthias Blankesteijn 

CDA-fractievoorzitter 

 

  

  
 



 

Bereikbaarheidsagenda 

In de raadsvergadering van 20 april heeft de CDA fractie meegetekend aan een 

motie die hoort bij het agendapunt bereikbaarheidsagenda regio Foodvalley. 

De motie is een oproep aan het college om bezwaar te maken bij de minister 

van Infrastructuur en Waterstaat. De minister heeft in de Tweede Kamer het 

voornemen besproken om de middelen voor de aanpak van het knooppunt 

Hoevelaken en het knooppunt A1/A30 over te hevelen naar instandhouding van 

de infrastructuur.  

Dit is niet de eerste keer dat het wordt uitgesteld. Aanpak van deze twee 

knooppunten is echter hard nodig. In Hoevelaken staat het verkeer dagelijks 

vast door de inwoners die het dorp in de ochtend willen verlaten en door 

sluipverkeer van elders. Dit alles heeft grote impact op het leefklimaat in 

Hoevelaken.  

Vanuit de Foodvalley wordt bezwaar gemaakt tegen het voornemen, maar wij 

denken dat het ook goed is als onze gemeente ook zijn de stem in Den Haag 

laat horen. 

De motie is door alle partijen ondertekend. 

Vanuit de CDA-fractie hebben we een amendement ingediend om een foutieve 

tekst in de bijlage van de bereikbaarheidsagenda te herstellen. 

In een passage was op genomen dat het doortrekken van de Arkemheenweg 

naar de N301 (nabij de Chopinlaan) nodig zou zijn voor een toekomstige 

woonwijk in Slichtenhorst, van wel 1.500 woningen.  Dit is volstrekt onjuist en in 

strijd met de omgevings- en mobiliteitsvisie. Die woonwijk van 1.500 woningen 

was voor iedereen een verrassing en alle fracties hebben dan ook meegetekend 

om deze passage uit de stukken te halen.  

Het doortrekken van de weg is om de verkeersdruk op de kruising 

Amersfoortseweg/ Frieswijkstraat/ N301 te ontlasten.  

 

Harry Bokkers, CDA-raadslid 

 



  
 

 

Honden uitlaatstroken blijven behouden! 

 

Op donderdag 20 april vergaderde de gemeenteraad opnieuw over het 

hondenuitlaatbeleid. Na grote verdeeldheid in de gemeenteraad over dit beleid 

kunnen we dan eindelijk aan de slag. Het voorstel van het college om overal 

opruimplicht in te stellen en afvalbakken te plaatsen, was voor het CDA en de 

VVD niet iets waar de belastingbetalende hondenbezitter als enige  bij gebaat 

is, maar alle inwoners kunnen gebruik maken van afvalbakken. Beide partijen 

wilden de hondenuitlaatstroken dan ook behouden. 

 

VVD-raadscommissielid Jolanda Nijeboer en CDA-fractielid Pam van de Weijer 

riepen in 2021 de toenmalige wethouder al op om meer afvalbakken te 

plaatsen, omdat onze gemeente qua aantal afvalbakken ver onder het landelijk 

gemiddelde zit. In het nieuwe hondenuitlaatbeleid leek de hondenbezitter voor 

die kosten op te gaan draaien. 

 

Ook Patricia van Loozen van De Lokale Partij, die de hondenbelasting bij 

voorkeur af zou willen schaffen, was het niet eens dat de kosten van 

afvalbakken bij de hondenbezitter terecht zouden komen. Zowel het CDA, de 

VVD als De Lokale Partij waren van mening dat als er toch belasting geïnd blijft 

worden, deze dan ook ten goede aan de hondenbezitter moet komen. Door een 

amendement van VVD, CDA en De Lokale Partij blijven de honden-

uitlaatstroken behouden. Uiteindelijk heeft de gehele gemeenteraad ingestemd 

met het door het CDA, De Lokale Partij en de VVD geamendeerde 

voorstel. Waar de uitlaatstroken en de afvalbakken geplaatst gaan worden, gaat 

vanaf 2024 in samenspraak met inwoners bepaald worden. 

 

Pam van de Weijer, CDA-raadslid 

 



  
 

 

Herontwikkeling Spoorstraat-Molenstraat 

  

Afgelopen maand stond de kaderstelling van de herontwikkeling van het oude 

ING en Domicilie pand aan de Spoorstraat-Molenstraat op de agenda. Een mooi 

plekje in Nijkerk dat al geruime tijd niet meer gebruikt wordt als kantoorruimte. In 

de kaderstelling is een herontwikkeling van dit stuk naar 15 appartementen 

besproken. Er is door de projectontwikkelaar al veel tijd gestoken in het ontwerp 

en gesprekken met buurtbewoners. Hierdoor zijn er al, naar tevredenheid van 

de bewoners in de directe omgeving, aanpassingen aan het ontwerp gemaakt. 

Een toezegging van de wethouder dat er ook 18 parkeerplaatsen voor de 

bewoners gerealiseerd gaat worden, rondde de bespreking in de raad af. 

Aan de kaders viel verder weinig meer af te stemmen en het wachten is nu op 

het ontwerpbestemmingsplan dat naar de raad moet komen om de volgende 

stappen tot realisatie te kunnen zetten. 

 

Rik Meijer 

CDA-raadslid 

 

  
 



  

  

  
 

 


